
 

 

     P R O T O K Ó Ł nr XXV/05 
 

 

    z sesji Rady Miasta i Gminy Dolsk  
odbytej w dniu 9 lutego 2005 roku  
w sali sesyjnej Urzędu Miasta i Gminy Dolsk . 

 
 
 
 
 
  ad. 1 Otwarcie Sesji RMiG Dolsk  
 
 

Otwarcia XXI Sesji RMiG dokonał Przewodniczący Rady Eugeniusz 

Mądry ,który powitał radnych oraz zaproszonych gości . 

Stwierdził, że na ogólną liczbę 15 radnych na sali obecnych jest 14 

radnych wobec czego Rada władna jest do podejmowania decyzji  i uchwał. 

/ lista obecności radnych  stanowi zał nr 1 do protokołu /. 

 

 

 

 

ad.  2.Przyjęcie protokołu z obrad Sesji . 
 
Następnie Przewodniczący Rady Eugeniusz Mądry odczytał proponowany 

porządek obrad sesji . 

Jednocześnie zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z radnych chciałby  wystąpić z 

wnioskiem o dokonanie zmian w proponowanym porządku obrad . 

Radni do proponowanego porządku obrad nie wnieśli żadnych poprawek. 

Głos w tej sprawie zabrał Burmistrz MiG Henryk Litka który poprosił o 

poszerzenie porządku obrad dzisiejszej sesji o podjęcie uchwały w sprawie uchylenia 

uchwały zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  i 

Gospodarki Wodnej w Poznaniu w związku zakwestionowaniem tej uchwały przez 

Regionalną Izbę Obrachunkową – jest to tak zwana uchwała porządkująca. 

Radni zaakceptowali poszerzenie porządku obrad sesji. 

 Porząd3ek obrad Sesji stanowi zał . nr 2 do protokołu /. 

 

 

ad. 3 Przyjęcie protokołów z obrad Sesji . 
 

Protokół  z obrad poprzedniej Sesji był wyłożony w Biurze Rady / w okresie 

dwóch tygodni przed obradami  dzisiejszej Sesji / - radni nie wnieśli żadnych 

uwag . 

 

 

 



Ad.4 Informacja Burmistrza z działalności międzysesyjnej  
 

Informację przedłożył Burmistrz MiG Henryk Litka / informacja stanowi zał 

nr 3 do protokołu / 

Radni do złożonej przez Burmistrza MiG Henryka Litka nie wnieśli żadnych 

zastrzeżeń i zapytań . 
Przewodniczący Rady Eugeniusz Mądry podziękował Burmistrzowi za 

przedłożone sprawozdanie . 

 

Ad.5 Sprawozdanie z działalności biblioteki za rok 2004. 
 
Przewodniczący Rady poprosił Panią  Dyrektor Biblioteki Darię Rosiak o 

przedstawienie sprawozdania z działalności biblioteki za rok 2004 . 

Sprawozdanie stanowi zał nr 4 do protokołu . 

Radni do przedłożonego sprawozdania nie wnieśli żadnych zastrzeżeń . 
Przewodniczący Rady Eugeniusz Mądry podziękował  za złożenie bardzo  

szczegółowego sprawozdania  

 

Ad. 6 Sprawozdania stałych Komisji Rady z działalności w roku 2004  
 

Przewodniczący Rady poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie 

sprawozdań z ich działalności  

A/ Komisja Rewizyjna – sprawozdanie zostało przedłożone  przez 

Przewodniczącego Komisji Zbigniewa Kierzkowskiego i stanowi zał nr 5 do 

protokołu , 

 

B/Komisja Oświaty, Kultury i Sportu – sprawozdanie zostało przedłożone 

przez Przewodniczącego Komisji  Ryszarda Ciszewicza  i stanowi zał nr 6 do 

protokołu , 

 

C/ Komisja Ochrony Środowiska – sprawozdanie zostało przedłożone przez 

Przewodniczącą Komisji Renatę Jankowiak i stanowi zał nr 7 do protokołu  

 

D/Komisja Inwestycji i Spraw Gospodarczych – sprawozdanie zostało 

przedstawione przez Przewodniczącego Komisji Romana Drewsa i stanowi zał 

nr 8 do protokołu . 

 

Wszystkie sprawozdania zostały w pełni zaakceptowane przez Radę  i w pełni 

pokazały to czym poszczególne komisje się zajmowały  

 

 

Ad.7  Podjęcie uchwał : 
 

 A/ uchwalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2005 . 
 

Plan pracy na rok 2005 został przedstawiony przez Przewodniczącego tej 

Komisji Zbigniewa Kierzkowskiego  . 
Przewodniczący Rady Eugeniusz Mądry przeprowadził głosowanie nad 

projektem uchwały w tej sprawie . 



Uchwała nr XXV/140/05 została zatwierdzona 14 głosami i stanowi zał nr 
9 do protokołu . 
 

 

 

 B/uchwalenia planu pracy Komisji Oświaty ,Kultury i Sportu  na 
2005 rok. 
 
Plan pracy na rok 2005 został przedstawiony przez Przewodniczącego tej 

Komisji Ryszarda Ciszewicza . 

Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie nad projektem uchwały . 

 

Uchwała nr XXV/141/05 została zatwierdzona 14 głosami i stanowi zał nr 
10 do protokołu . 
 
 

 C/uchwalenia planu pracy Komisji Ochrony Środowiska na 2005 
rok. 
 
Plan pracy na rok 2005 został przedstawiony przez Przewodniczącą Komisji 

Renatę Jankowiak  
. 

Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie nad projektem tej uchwały. 

  

Uchwała nr XXV/142/05 została zatwierdzona 14 głosami i stanowi zał nr  
11 do protokołu . 
 

 

 D/uchwalenie planu pracy Komisji Inwestycji i Spraw 
Gospodarczych . 
 
Plan pracy na rok 2005 został przedstawiony przez Przewodniczącego Komisji  

Romana Drewsa  
. 

Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie nad projektem tej uchwały . 

 

Uchwała Nr XXV/143/05 została zatwierdzona 14 głosami i stanowi zał nr 
12 do protokołu . 
 

 

 E/zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i 
odprowadzania ścieków na terenie gminy Dolsk . 
 

 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Dyrektor Zakładu Gospodarki 

Komunalnej Andrzej Ratajczak ,które przedstawia się następująco : 

Zakład Gospodarki Komunalnej w Dolsku złożył wniosek o zatwierdzenie 

taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 

ścieków wraz z zestawieniem ponoszonych kosztów za rok 2004 i planowane 

koszty i przychody na 2005 rok . 



z ich wyników ustalono, że cena zaopatrzenia w wodę grupa I wyniesie 2,22 zł 

za 1m3 ,za  zrzut ścieków komunalnych do kolektora grupa I wyniesie 2,95,-zł 

za 1 m3  , a ścieki  dowożone grupa II 3,87,-zł  

Proponowane ceny są wyrażone w wartości netto do których zostanie 

doliczony obowiązujący podatek Vat w wysokości 7.%. 

Wzrost który został zaproponowany radnym to wzrost 3 %. 

 

Radny Stanisław Wojciechowski – cena wzrasta a jakość wody nie jest za 

dobra – trzeba z tym coś zrobić ażeby wraz z ceną wzrosła jakość tej wody  

 

Odpowiedzi udzielił Andrzej Ratajczak – Dyrektor Zakładu Gospodarki 

Komunalnej . 

Zapoznałem się z cenami wody w innych gminach i wygląda to następująco  

Srem -  2,55,-zł za 1 m3 

Czempiń – 2,32,-zł za 1 m3  

Nasze proponowane ceny są do tego zbliżone . 

Natomiast jeżeli chodzi o jakość wody  to z tą opinią Pana Wojciechowskiego 

się nie zgadzam ,gdyż u nas jakość wody jest badana raz na kwartał  i do 

jakości wody nie ma żadnych zastrzeżeń .Woda nie posiada związków 

chemicznych ,ujęcia wody są monitorowane i sanepid nie ma do jakości wody 

żadnych zastrzeżeń. 
 

Przewodniczący Rady wobec braku dalszej dyskusji przeprowadził głosowanie 

nad projektem uchwały  

 

Uchwała nr XXV/144/05 została zatwierdzona 14 głosami i stanowi zał 13 
do protokołu . 
 

 

  F/wysokości nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego oraz 

szczegółowych zasad przyznawania i wypłacania . 
 

Projekt uchwały  wraz z załącznikiem przedstawiła Pani Barbara Gurdek 

Kierownik Referatu obywatelskiego / radni przy zaproszeniach na obrady Sesji 

otrzymali szczegółowe wytyczne w tej sprawie /.. 

Do przedstawionego  projektu załącznika w sprawie wysokości tego dodatku 

oraz zasad wypłaty radni nie wnieśli żadnych zastrzeżeń. 
 

Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie nad projektem przedstawione 

uchwały . 

 

Uchwała nr XXV/145/05 została zatwierdzona 14 glosami i stanowi zał nr 
14 do protokołu . 
 

 G/ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli 
. 
 

Projekt  uchwały w sprawie kryteriów i trybu przyznawania nagród dla 

nauczycieli przedstawiła Pani Barbara Gurdek Kierownik Referatu 

Obywatelskiego ,która podjęcie tej uchwały uzasadniła w następujący sposób : 



W związku z art.49 ust.2 znowelizowanej ustawy – Karta Nauczyciela  z dnia 

15 lipca 2004 roku /Dz. U. Nr 179,poz.1845 / ustalenie kryteriów i trybu 

przyznawania nagród dla nauczycieli uwzględniając w szczególności 

osiągnięcia w zakresie pracy dydaktyczno – wychowawczej ,pracy opiekuńczo 

– wychowawczej oraz  innych zadań statutowych  szkoły należy do 

kompetencji Rady Miasta i Gminy. 

Wobec powyższego podjęcie uchwały należy uznać za uzasadnione . 

 

Radni do przedłożonego projektu uchwały nie wnieśli żadnych zastrzeżeń . 
 
Uchwała nr XXV/146/05  została zatwierdzona  14 głosami i stanowi zał nr 
15 do protokołu .  
 
 H/ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek i 
szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków : 
motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki  pracy oraz wysokość i warunki 
wypłacania innych składników wynagrodzenia  wynikających ze stosunku 
pracy, szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny 
ponadwymiarowe i godziny dorażnych zastępstw. 
 
Projekt uchwały wraz z regulaminem przedstawiła Pani Barbara Gurdek 

Kierownik Referatu Obywatelskiego, która podjęcie  uzasadniła w następujący 

sposób: nowelizacja ustawy z dnia 15 lipca 2004 roku o zmianie ustawy – 

Karta Nauczyciela oraz zmianie niektórych innych ustaw / z. U. Nr 

179,poz.1945/ nakłada na jednostki samorządu terytorialnego obowiązek 

corocznego ustalania regulaminu . 

Dotychczas obowiązujący regulamin może być stosowany nie dłużej niż przez 

okres dwóch miesięcy od dnia ogłoszenia ustawy budżetowej . 

Regulamin  zgodnie z przepisami uzgodniono ze związkami zawodowymi 

zrzeszającymi nauczycieli . 

Wobec powyższego przyjęcie uchwały w proponowanym brzmieniu jest 

zasadne . 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Mądry przeprowadził głosowanie nad 

projektem przedstawionej uchwały  

 
Uchwała nr XXV/147/05 została zatwierdzona jednogłośnie i stanowi zał 
nr 16 do protokołu . 
 

 

  I/ konsultacji z mieszkańcami dotyczącej uporządkowania 
określenia rodzaju miejscowości w gminie Dolsk . 
 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Liliana Lenarczyk Zurczak Sekretarz MiG 

która podjęcie tej uchwały uzasadniła w następujący sposób: Ministerstwo 

Spraw Wewnętrznych i Administracji prowadzi prace w zakresie opracowania 

urzędowego wykazu nazw miejscowości i ich części  

W związku z tym za pośrednictwem wojewodów zwrócono się do gmin o pilną 
weryfikację urzędowego nazewnictwa oraz określeń rodzaju wszystkich 

miejscowości położonych na terenach wiejskich i miejskich . 



Analiza dokonana w zakresie urzędowego nazewnictwa miejscowości w 

gminie Dolsk wykazała ,że niezgodność występuje w przypadku miejscowości 

Gajewo, która w  obowiązującym aktualnie wykazie urzędowym miejscowości 

figuruje jak Gajewo ,część wsi Mszczyczyn ,natomiast w dokumentach 

urzędowym Gajewo występowało i występuje obecnie jako wieś. 
Z tego względu niezbędne jest wystąpienie do MSWiA z wnioskiem o 

skorygowanie tej rozbieżności . 

Tryb załatwiania takiej sprawy określają przepisy ustawy z dnia 29 sierpnia 

2003 r. o urzędowych nazwach miejscowości i obiektów fizjologicznych  / Dz. 

U. Nr 166 ,poz.1612 / . 

Jednym z wymogów jest przeprowadzenie konsultacji z mieszkańcami 

miejscowości której sprawa dotyczy, stąd podjęcie przedmiotowej uchwały jest 

konieczne i w pełni uzasadnione  

 

Radny Dolatowski Bogdan – czy to spowoduje zmianę dokumentów np. praw 

jazdy ,dowodów osobistych przez mieszkańców tej miejscowości. 

Odpowiedzi udzieliła Pani Liliana Lenarczyk Zurczak – to nie jest połączone z 

żadnymi kosztami gdyż taka nazwa już istnieje  i nie będą tu następowały 

żadne wymiany tych dokumentów. 

Radni do tego projektu uchwały nie wnieśli żadnych zastrzeżeń . 
Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie  nad projektem 

przedstawione uchwały . 

 

Uchwała nr  XXV/148/05 została zatwierdzona 14 głosami i stanowi zał nr 

17 do protokołu  
 

 

J/określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z 

mieszkańcami miasta i gminy Dolsk . 
 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Liliana Lenarczyk Zurczak Sekretarz MiG 

która podjęcie tej uchwały przedstawiła następująco: 

Art.5 a ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, stanowi, iż w 

przypadkach przewidzianych ustawą oraz innych sprawach ważnych dla gminy 

mogą być przeprowadzone na jej terytorium konsultacje z mieszkańcami 

gminy . 

Organem właściwym do określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z 

mieszkańcami gminy jest rada, stąd podjęcie przedmiotowej uchwały jest 

uzasadnione . 

 

Radni do przedstawionego projektu uchwały nie wnieśli żadnych zastrzeżeń. 
Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie nad projektem 

przedstawionej uchwały . 

 

 

Uchwała nr XXV/149/05 została zatwierdzona 14 głosami i stanowi zał. nr 
18 do protokołu .  

 

 

 



 

K/zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu miasta i gminy 
na 2005 rok 
Projekt uchwały przedstawiła Pani Elżbieta Juskowiak Skarbnik MiG 

która wyjaśniła, że zmiana budżetu na rok 2005 została podyktowana  

zwiększeniem dotacji celowych  na zadania inwestycyjne realizowane  

w ramach Zintegrowanego Programu Operacyjnego Rozwoju 

Regionalnego  na zadania  

- budowę sieci wodociągowej dla Brześnicy i Pokrzywnicy – budowę 
sieci wodociągowej w Lubiatówku , 

- budowę kanalizacji sanitarnej IV w Dolsku  

Natomiast jeżeli chodzi p wydatki to zostały one również umniejszone 

w związku z podpisaniem umów z wykonawcami tych robót ,gdzie po 

przetargach te zadania będą wykonywane  za mniejsze pieniądze . 

Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie nad projektem 

uchwały . 

 

Uchwała Nr XXV/150/05 została zatwierdzona 14 głosami i stanowi 
zał nr 19 do protokołu . 

 

 

  L/uchylenia uchwały zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu  
 

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Elżbieta Juskowiak Skarbnik MiG  

która w uzasadnieniu podjęcia tej uchwały wyjaśniła, że w związku z 

nieotrzymaniem pomocy z SAPARD-U gmina złożyła wniosek o 

przyznanie środków na realizację zadania pn Budowa kanalizacji sanitarnej 

wraz z przyłączami w Dolsku – IV etap  75 % Europejskiego Funduszu 

Rozwoju Regionalnego i 10% budżetu państwa . 

Wobec powyższego Gmina planowała zaciągnięć pożyczkę z 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 

Poznaniu w wysokości 105.900,-zł . 

Ponieważ procedura załatwiania wniosków w ramach ZPORR nie została 

zakończona w roku ubiegłym gmina nie przystąpiła do realizacji tego 

zadania. 

 

Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie nad projektem uchwały. 

 

  

Uchwała  Nr XXV/151/05 została zatwierdzona 14 głosami i stanowi zał 
nr 20 do protokołu . 
 

 

 Ad.8 Interpelacje i zapytania radnych . 
 

Radny Jacek Woroch – poruszył sprawę wykonania robót wodno 

kanalizacyjnych . 



Dochodzą do niego słuchy, że pieniądze które mieliśmy otrzymać na 

kanalizacje Dolska zostały nam zabrane na obwodnicę. 
Takie informacje chodzą ja je osobiście demontuję ,ale w tej chwili nie 

widać żeby w tej sprawie coś się  robiło  stąd  prośba ażeby ażeby 

faktyczne informacje w tej sprawie upublicznić. 
 

Radny Dworczak Onufry – wiemy wszyscy ,że 9 stycznia odbył się Finał 

Orkiestry Swiątecznej Pomocy i ty chylę czoło w kierunku OSP Dolsk, 

która jako jedyna włączyła się z naszego  terenu w taką zbiórkę 
Pytano nas radnych dlaczego w naszej gminie nikt tym się nie zajął a gdzie 

indziej np. w Borku było inaczej  

Widzimy, że strażacy robili to za nas  

Jest tu prośba ażeby w przyszłym roku wyglądało to inaczej . 

 

Odpowiedzi tu udzielił Burmistrz MiG Henryk Litka  

- sprawa kanalizowania miasta Dolska – jest tu prośba do Pana 

radnego Worocha ,który uczestnicząc w obradach sesji słyszy jak ta 

sprawa o rzeczowe informowanie tych wszystkich, którzy  mają 
jakieś wątpliwości Przecież na każdej sesji informuję radnych jak to 

wygląda i nie ma tu mowy o zabraniu nam pieniędzy na obwodnicę. 
- Wykonawcy wkrótce rozpoczną zadania i tak należy informować 

wszystkich zainteresowanych . 

- Natomiast jeżeli chodzi o zorganizowanie zbiórki świątecznej 

pomocy  to jestem zawsze na to otwarty ,jednak Burmistrz tego nie 

będzie organizował musi w tym względzie powstać komitet który 

się tym zajmie. 

- W tym roku też były osoby które chciały się tym zająć jednak 

wszystko zbyt pózno zostało rozkręcone i to nie wyszło . 

- Osobiście jestem za zorganizowaniem tego / sala zostanie 

udostępniono nieodpłatnie,  ale jeszcze raz podkreślam muszą się 
znaleść osoby które zawiążą komitet zajmujący się całością  
zagadnienia .. 

- Cel przecież jest bardzo zaszczytny i godny naśladowania . 

Natomiast jeżeli chodzi o wykonawstwo i terminy w jakich powinny być to 

szczegółowo to wyjaśni Pan Gorwa Mieczysław Kierownik Referaty 

Gospodarczego. 

Umowy z wykonawcami zostały podpisane w pierwszej połowie stycznia  

Te inwestycje zahaczają o drogi wojewódzkie i potrzebny jest w tej sytuacji 

projekt organizacji ruchu . 

Wykonawca to musi zrobić w ramach swoich obowiązków i to musi być 
zatwierdzone przez Zarząd dróg i to jest w tej chwili opracowywane i w 

najbliższych dniach będzie zatwierdzone  

Radny Jacek Woroch do kiedy te zadania mają być wykonane – jakie to są 
terminy  

Odpowiedzi udzielił Mieczysław Gorwa  - ogólnie termin wykonania 

wszystkich inwestycji to 15 maj . 

 

 

 

 



 

  

Ad.9 Wolne wnioski i informacje. 
 

Głos w tym punkcie zabrali  

 

Pani Krystyna Trybuś – podziękowała Panu Burmistrzowi za zaangażowanie 

się w sprawę otwarcia poczty . Poczta była otwarta zbyt krótko tak, że osoby 

pracujące poza Dolskiem nie mogły tam nic załatwić  
W tej chwili poczta jest czynna do godz. 16-tej. 

Natomiast jeżeli chodzi o zaangażowanie się strażaków z OSP Dolsk w 

zorganizowanie zbiórki Orkiestry Swiątecznej Pomocy to tu im się również 
należą słowa uznania – społeczeństwo im dziękuje e a Proboszcz  ich krytykuje 

Trudno to dalej komentować. 
Wysłuchując sprawozdania złożonego przez Panią Dyrektor biblioteki zauważa 

się dużą dbałość o kontakt z młodzieżą  i stosowanie szerokich form rozwoju 

biblioteki. 

 

Pan Zbigniew Śmieiński  

pytanie skierowane do Pana Przewodniczącego – kto to zarządził, 

że społeczeństwo nie może zabierać głosu przy podejmowaniu uchwał przez 

radnych – przecież tu również powinien się liczyć głos społeczeństwa . 

Może gdybyście nas słuchali w pewnych sprawach to nie wszystkie uchwały 

by przechodziły tak jednomyślnie  

Kto o tym decyduje  

Natomiast jeżeli o wyłonienie wykonawców np. na wodociągowanie wsi 

Lubiatówko .to rozmawiałem z wykonawcą na ten temat  i ma on zdanie, że 

niektóre prace mogłyby być wykonane jeszcze taniej . 

Poruszył również sprawę zaangażowania strażaków  wszyscy wiemy ,że oni 

wszystko robią w czynie  i to w naszej okolicy jest najlepsza jednostka ,gdzie 

strażacy są na każde zawołanie . 

 

Odpowiedzi Panu Śmieińskiemu udzielił Przewodniczący Rady Eugeniusz 

Mądry  - rada obraduje na podstawie regulaminu obrad i społeczeństwo ma 

głos w punkcie obrad sesji ,gdzie jest mowa o wolnych wnioskach i 

informacjach . 

Natomiast o prowadzeniu inwestycji wodociągowania  Lubiatówka odpowiedzi 

udzielił Mieczysław Gorwa – Kierownik Referatu Gospodarczego . 

Wszystkie przetargi jakie zostały ogłoszone na poszczególne inwestycje 

zostały ogłoszone prawidłowo. 

Komisje przetargowe z przedłożonych ofert  wybrały w zasadzie najtańsze 

oferty / chociaż trudno tu powiedzieć czy najlepsze to się okaże przy realizacji 

tych inwestycji . 

Ale komisje musiały się zdecydować na jakiś wybór. 

Trudno tu z Panem polemizować z kim Pan na ten temat rozmawiał co kto 

Panu na ten temat mówił . 

Wszystkie uzgodnienia dotyczące wodociągowania wsi Lubiatówko są  
wspólne z Zakładem Gospodarki Komunalnej i wodociąg jest prowadzony w 

najdogodniejszym miejscu ażeby nie wyłączy z obiegu drogi do Lubiatówka . 



Pan Zbigniew Śmieiński – wszystko nie zostało uwzględnione przecież mógł 

być zrobiony przekop pod drogą na ul .Kościańskiej i to by było taniej . 

Andrzej Ratajczak – Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej – to co Pan 

mówi to jest nierealne , przecież muśielibyśmy dodatkow zapłacić koszty za 

wyłączenie ul. Kościańskiej  i stąd idziemy w drodze do oczyszczalni ścieków. 

 

Pan Edmund Kwieciński – kilkakrotnie już na sesji mówiłem o zainstalowaniu 

na przejściu przez jezdnie na Placu Wyzwolenia świateł ażeby nie dochodziło 

do wypadków  

Nadal nic się w tym zakresie nie robi a wypadki jak były tak są . 
Należałoby wyjść również z inicjatywą ograniczenia szybkości na całej 

długości przejazdu  przed Dolsk do 40 km/godz,. ,może to coś pomoże . 

 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz MiG Henryk Litka – uwagi Pana są bardzo 

słuszne ,już kilkakrotnie występowaliśmy do Województwa o zainteresowanie 

się tą sprawą i zastosowanie pewnych kroków wszystko pozostaje bez echa . 

Zaproponuję Policji o postawienie znaków ograniczających szybkości  tylko 

kto z kierowców o przestrzega ,wszystko tu zależy od nas samych . 

W dalszym ciągu będę tą sprawą się interesował i pukał do wszystkich drzwi 

gdzie będzie to mogło ruszyć z miejsca. 

 

 

 Ad.9 Zakończenie obrad Sesji 
  

 Wobec wyczerpania się porządku obrad Sesji jak również braku dalszej 

dyskusji Przewodniczący Rady podziękował za udział w obradach i zakończył 

XXV sesje . 

 

 

Protokolant  

       Przewodniczył 

Stefania Gagat     Przewodniczący Rady MiG  

      Eugeniusz Mądry  
 

 

 


